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متن پرسش

سلام و احترام: حکیم گرانقدر، با توجه به اینکه اسلام تنها دینی است که باعث آرامش انسان می شود،

چرا برخی هیچ توجهی به دستورات اسلام ندارند، یا کم توجه هستند. آیا برخی علاقه ای به آرامش

ندارند؟ آیا برخی به اضطراب علاقه دارند؟ چرا به برخی می گوم اگر آرامش در دنیا را می خواهید

باید به دستورات اسلام عمل کنید، قبول نمی کنند؟ مگر قبول اسلام در فطرت هر انسان نیست؟ چرا

شیطان در هر عصر طرفدارانش بیشتر از خداوند تبارک و تعالی است؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: مگر ما اسلام را آنطور که هست به مردم ارائه کردهایم؟! کجاست اسلامی

که امثال حضرت امام و علامهی طباطبایی معرفی میکنند تا مردم با دل و جان به آن رجوع نمایند؟ ما

هنوز گرفتار اسلامِ سطحی میباشیم. موفق باشید


